



## 鸭致病性大肠杆菌外膜蛋白型研究

于学辉<sup>1, 2</sup>, 程安春<sup>1, 3\*</sup>, 汪铭书<sup>1, 3\*</sup>, 汤承<sup>2</sup>, 王远微<sup>2</sup>, 王英<sup>2</sup>, 岳华<sup>2</sup>, 张焕容<sup>2</sup>

1.四川农业大学动物医学院禽病防治研究中心, 雅安 625014; 2.西南民族大学生命科学与技术学院, 成都 610041; 3.动物疫病与人类健康四川省重点实验室, 雅安 625014

### Determination of the Outer Membrane Protein (OMP) Patterns of Pathogenic *E. coli* Isolated from Ducks

YU Xue-hui<sup>1, 2</sup>, CHENG An-chun<sup>1, 3\*</sup>, WANG Ming-shu<sup>1, 3\*</sup>, TANG Cheng<sup>2</sup>,

WANG Yuan-wei<sup>2</sup>, WANG Ying<sup>2</sup>, YUE Hua<sup>2</sup>, ZHANG Huan-rong<sup>2</sup>

1. Avian Disease Research Center, College of Veterinary Medicine of Sichuan Agricultural University, Yaan 625014, China; 2. College of Life Science and Technology, Southwest University for Nationalities, Chengdu 610041, China; 3. Key Laboratory of Animal Disease and Human Health of Sichuan Province, Yaan 625014, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net